
 

 

 

 

Protokół Nr XLI/2022 

sesji Rady Miejskiej w Opatowie 

odbytej w dniu 27 stycznia 2022 roku 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 13.04 a zakończono o godz. 14.07. 

 

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście: 

1. Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy Opatów 

2. Pan Marcin Słapek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Opatów 

3. Kierownicy i pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Opatów 

 

  Porządek obrad sesji: 

  1. Otwarcie obrad sesji. 

  2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

  3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

  4. Zatwierdzenie Protokołu z poprzedniej sesji Rady.  

  5. Sprawozdania z pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Opatowie za 2021 rok: 

      a) Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opatowie, 

      b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Opatowie, 

      c) Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie, 

      d) Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Rady Miejskiej w Opatowie, 

      e) Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie, 

      f) dyskusja 

  6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

      a) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Opatowie na 2022 rok, 

      b) zatwierdzenia planu pracy na rok 2022 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Opatowie, 

      c) przyjęcia planu pracy  na rok 2022 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

          w Opatowie, 

      d) przyjęcia planu pracy na rok 2022 Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

           w Opatowie, 

      e) przyjęcia planu pracy na rok 2022 Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Rady  

          Miejskiej w Opatowie, 

      f) przyjęcia planu pracy na rok 2022 Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki  

          Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie, 

      g) upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Opatowie do załatwiania  

          indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej, 

      h) wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich  

          domowników, 

       i) ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego w Opatowie,  

       j) przeznaczenia do zbycia nieruchomości oznaczonej numerami ewidencyjnymi 2091/2;  

           2091/3; 2091/4; 2091/5; 2091/7 położonej w Opatowie, 

      k) zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok, 

       l) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy                    

         Opatów na lata 2022 – 2035. 

  7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Opatów z działalności za okres pomiędzy  

      sesjami. 

  8. Interpelacje i zapytania radnych. 

  9. Wolne wnioski, sprawy różne i informacje. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.1. 
Pani radna Beata Górecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej - dokonała otwarcia obrad XLI 

sesji Rady Miejskiej w Opatowie, a następnie powitała radnych Rady Miejskiej, Pana 

Burmistrza Grzegorza Gajewskiego, Pana Marcina Słapka – Zastępcę Burmistrza Miasta  

i Gminy Opatów,  pracowników Urzędu Miasta i Gminy oraz mieszkańców Miasta i Gminy 

Opatów. 

 

Ad.2. 

Pani radna Beata Górecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej - poprosiła radnych  

o zalogowanie się terminalami do systemu. Na podstawie listy obecności oraz zalogowanych 

terminali do systemu stwierdziła prawomocność obrad sesji. W sesji uczestniczy 13 radnych 

na ogólną liczbę 15 radnych. Wykaz zalogowanych terminali do systemu przedstawia 

załącznik  

Nr 1 do Protokołu. Lista ustalenia kworum stwierdzająca prawomocność obrad sesji 

przedstawia załącznik Nr 2 do Protokołu.  

 

Ad.3. 

Pani  radna  Beata  Górecka -  Przewodnicząca Rady  Miejskiej –  przedstawiła 

proponowany porządek obrad sesji w treści jw. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do zaproponowanego porządku obrad sesji. 

 

Rada Miejska przyjęła jednogłośnie w trybie głosowania jawnego imiennego 

zaproponowany porządek obrad sesji, 13 głosami ,,za’’, 0 głosów  ,,przeciwnych’’ i 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Imienne głosowanie 

przyjęcia porządku obrad sesji przedstawia załącznik Nr 3 do Protokołu. 

 

Ad. 4. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała Radę, że 

uwagi do Protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 grudnia 2021 roku nie wpłynęły.  

 

Rada Miejska zatwierdziła bez wniesienia uwag Protokół Nr XL/2021 sesji Rady Miejskiej  

w Opatowie odbytej w dniu 30 grudnia 2021 roku, 13 głosami „za”, 0 głosów ,,przeciwnych’’ 

i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Imienne 

głosowanie zatwierdzenia Protokołu przedstawia załącznik Nr 4 do Protokołu. 

 

Ad. 5. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – poinformowała, że 

sprawozdania z pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Opatowie za 2021 rok tj.: 

a) Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opatowie, 

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Opatowie, 

c) Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie, 

d) Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Rady Miejskiej w Opatowie, 

e) Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie, 

zostały omówione na posiedzeniach Komisji. Radni otrzymali sprawozdania w przesłanych 

materiałach na sesję. 

 

 Radni nie zgłaszali uwag do przedłożonych sprawozdań. 

f) dyskusja 

Radni nie zabierali głosu w tym punkcie obrad sesji. 
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Ad.6. 

a) Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Opatowie na 2022 rok. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLI/356/2022 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Opatowie na 2022 

rok, 13 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która 

stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 5 do 

Protokołu. 

 

b) Pan radny Wiesław Suska – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Opatowie – przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy na rok 2022 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opatowie. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLI/357/2022 w sprawie zatwierdzenia planu pracy na rok 2022 Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Opatowie, 13 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 6 do Protokołu. 

 

c) Pan radny Krzysztof Kawalec – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Opatowie – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy  

na rok 2022 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Opatowie. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLI/358/2022 w sprawie przyjęcia planu pracy na rok 2022 Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Rady Miejskiej w Opatowie, 13 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 7 do Protokołu. 

 

d) Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Opatowie – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy na rok 2022 

Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Opatowie. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLI/359/2022 w sprawie przyjęcia planu pracy na rok 2022 Komisji Budżetu i Finansów 

Rady Miejskiej w Opatowie, 13 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów 

,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 8 do Protokołu. 
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e) Pan radny Waldemar Bocheński – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa Rady Miejskiej w Opatowie – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia  

planu pracy na rok 2022 Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa Rady Miejskiej  

w Opatowie. 

 

 

 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLI/360/2022 w sprawie przyjęcia planu pracy na rok 2022 Komisji Rozwoju 

Gospodarczego  i  Rolnictwa  Rady  Miejskiej  w  Opatowie,  13  głosami  ,,za’ ’,  0   głosów  

,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. 

Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 9 do Protokołu. 

 

f) Pani radna Małgorzata Szczepańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia  i  Opieki  Społecznej  Rady  Miejskiej  w  Opatowie –  przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia planu pracy na rok 2022 Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki 

Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie. 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLI/361/2022 w sprawie przyjęcia planu pracy na rok 2022 Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie, 13 głosami ,,za’’, 0  głosów 

,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. 

Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 10 do Protokołu. 

 

g) Pan Hubert Dziadczykowski – Sekretarz Gminy – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

upoważnienia   Kierownika   Ośrodka   Pomocy   Społecznej   w   Opatowie   do   załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 

 

Pani radna Małgorzata Szczepańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia 

i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Opatowie – przedstawiła pisemną, pozytywną opinię 

Komisji do przedłożonego projektu uchwały. (stan. zał. do Protokołu ). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLI/362/2022 w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Opatowie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej, 13 

głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi 

załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 11 do Protokołu. 

 

h) Pan Jarosław Czub – Kierownik Ref. RŚP – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników, 

 

Pan radny Waldemar Bocheński – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa Rady Miejskiej w Opatowie – przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do 

przedłożonego projektu uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
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Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLI/363/2022 w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników, 13 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów  

 

 

 

 

 

,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 12 do Protokołu. 

 

i) Pan Jarosław Czub – Kierownik Ref. RŚP – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego w Opatowie,  

 

Pan radny Waldemar Bocheński – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa Rady Miejskiej w Opatowie – przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do 

przedłożonego projektu uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLI/364/2022 w sprawie ustalenia Regulaminu Targowiska Miejskiego w Opatowie, 13 

głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi 

załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 13 do Protokołu. 

 

j) Pan Grzegorz Mizera – Kierownik Ref. IMK Gminy – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości oznaczonej numerami ewidencyjnymi 

2091/2; 2091/3; 2091/4; 2091/5; 2091/7 położonej w Opatowie, 

 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Opatowie – przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLI/365/2022 w sprawie  przeznaczenia do zbycia nieruchomości oznaczonej numerami 

ewidencyjnymi 2091/2; 2091/3; 2091/4; 2091/5; 2091/7 położonej w Opatowie, 13 głosami 

,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik 

do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 14 do Protokołu. 

 

k) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok, 

 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Opatowie – przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLI/366/2022 w sprawie  zmian w budżecie Gminy Opatów na 2022 rok, 13 głosami 

,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’ i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik 

do Protokołu. Imienne głosowanie przedstawia załącznik Nr 15 do Protokołu. 
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l) Pani Martyna Rusak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opatów na lata 

2022 – 2035. 

 

 

 

 

 

Pan radny Jacek Cheba – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Opatowie – przedstawił pisemną, pozytywną opinię Komisji do przedłożonego projektu 

uchwały. (stan. zał. do Protokołu). 

 

Radni nie zgłaszali uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Rada Miejska podjęła jednogłośnie w trybie jawnego głosowania imiennego uchwałę  

Nr XLI/367/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Opatów na lata 2022 – 2035, 13 głosami ,,za’’, 0  głosów ,,przeciwnych’’  

i 0 głosów ,,wstrzymujących się’’, która stanowi załącznik do Protokołu. Imienne głosowanie 

przedstawia załącznik Nr 16 do Protokołu. 

 

Ad.7. 

Pan Grzegorz Gajewski – Burmistrz Miasta i Gminy – przedstawiając sprawozdanie  

z działalności za okres pomiędzy sesjami poinformował, że w tym okresie zarówno on jak  

i jego Zastępca brali udział w następujących spotkaniach i wydarzeniach: udział w 

posiedzeniu Zarządy EZGDK; wspólnie z p. Burmistrzem Marcinem Słapkiem, radnym p. 

Wiesławem Suską wzięli udział w spotkaniu Zarządu Gminnego OSP w Kobylanach, w 

trakcie którego podziękowano za długoletnią służbę druhowi Edwardowi Kupcowi, sołtysowi 

wsi Strzyżowice, przechodzącemu na emeryturę; udział w spotkaniu z przedstawicielami 

TPZO w sprawie planowanych przez Towarzystwo obchodach rocznicy wysiedlenia Żydów z 

opatowskiego getta do Treblinki; udział w spotkaniu z projektantem kanalizacji w sprawie 

ustalenia przebiegu nitki kanalizacyjnej na odcinku Okalina - Oficjałów i Wąworków do 

oczyszczalni; udział  

w spotkaniu z przedstawicielami firmy Timbus w sprawie projektu przebudowy dachu na 

budynku Urzędu; p. Burmistrz Marcin Słapek spotkał się z przedstawicielem Wojewódzkiego 

Konserwatora zabytków w sprawie zakresu zmian zieleni na opatowskim Rynku, w związku  

z planowaną jego rewitalizacją; udział w posiedzeniu Zarządu EZGDK; wspólnie z p. 

Sekretarzem Hubertem Dziadczykowskim i p. Prezesem TPZO Tomaszem Kucharskim wzięli 

udział w telekonferencji z przedstawicielami dwóch stowarzyszeń z Izraela. Rozmowy 

dotyczyły ewentualnych możliwości zagospodarowania parku w Opatowie i kwestii 

upamiętnienia społeczności żydowskiej zamieszkującej nasze tereny przed wojną; udział  

w spotkaniu z przedstawicielami Stowarzyszenia Szlak Templariuszy z Międzyrzeca 

Podlaskiego w sprawie funkcjonowania w przyszłości opatowskiego Centrum Templariuszy; 

udział w spotkaniu w przedstawicielem PGE p. Grzegorzem Kutyłą w sprawie kabla, który 

blokuje gminie przetarg na wymianę lamp oświetleniowych na energooszczędne, ledowe. 

Poinformował, że PGE proponuje podpisanie porozumienia, na mocy którego kabel długości 

75 km., którego instalacji wymaga PGE będzie można zainstalować w ciągu najbliższych 8 

lat. Ta propozycja nie wyklucza ubiegania się gminy o rezygnację z tego kabla o ile Urząd 

Ochrony Konkurencji i Konsumentów uzna, że warunek postawiony przez PGE narusza 

zasady konkurencji. Jeżeli UOKiK wyda takie orzeczenie gmina nie będzie musiała takiego 

kabla montować. Orzeczenie niekorzystne spowoduje, że przewód będzie instalowany, ale w 

małych ilościach z oszczędności wynikających ze zmniejszonego zużycia energii 

elektrycznej,  

w związku z wymianą lamp na energooszczędne. Jeżeli będzie podpisana ugoda z PGE gmina 

jest gotowa do ogłoszenia przetargu i wymiany pierwszych lamp jeszcze w tym roku; 
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wspólnie z p. Burmistrzem Marcinem Słapkiem wzięli udział w spotkaniu z mieszkańcami 

wsi Strzyżowice na zaproszenie  radnego p. Wiesława Suski i sołtysa wsi p. Edwarda Kupca.  

Ponadto p. Burmistrz poinformował: 

- o podpisaniu aktów notarialnych na sprzedaż lokalu mieszkalnego oraz  nieruchomości 

zbytej  

  w drodze przetargu, 

- o planowanym otwarciu ofert na basen w najbliższy poniedziałek tj. 31 stycznia br.,  

 

 

 

 

 

- o planowanym otwarciu ofert na oczyszczalnię ścieków we wtorek tj. 01 lutego br. 

Poinformował przy tym, że z uwagi na duże zainteresowanie firm wykonawczych i dużą ilość 

pytań jakie wpływały do Urzędu na etapie tego postępowania, termin otwarcia ofert został 

wydłużony zgodnie z przepisami ustawy Prawo zamówień publicznych, 

- o planowanym ogłoszeniu przetargu na wymianę pokrycia dachowego na budynku Urzędu. 

 

Radni nie zabierali głosu w tym punkcie obrad sesji. 

Ad.8 
Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że 

interpelacje i zapytania radnych na piśmie nie wpłynęły.  

 

Radni nie zabierali głosu w tym punkcie obrad sesji. 

Ad.9. 

W wolnych wnioskach, sprawach różnych i informacjach głos zabierali: 

Pan radny Wiesław Suska – prosząc o głos stwierdził, iż próbuje zrozumieć sens prac nad 

ustawą  tzw. ,,lex Czarnek’’. Cytując wypowiedź jednego z kuratorów zwrócił się z pytaniem 

do p. Burmistrza Marcina Słapka, czy w przeszłości, czy w obecnym czasie były przypadki 

wywierania wpływu na dyrektorów przez organizacje pozarządowe w organizowanie 

określonych zajęć pozalekcyjnych?. 

 

Pan Marcin Słapek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Opatów – w odpowiedzi 

poinformował, że zgodnie z przepisami prawa oświatowego organizacje pozarządowe mogą 

wchodzić do szkoły, a decyzje, które z nich mają takie prawo są podejmowane wspólnie z 

Radą Rodziców. Ponadto poinformował, że nie było przypadków próby wchodzenia do 

naszych szkół przez organizacje typu LGBT. Nie było również przypadku, aby rodzic wnosił 

pretensje do dyrekcji placówki lub organu prowadzącego, że miało miejsce spotkanie, które 

wywarło negatywny wpływ na jego dziecko lub jest mocno konfliktowe. Wszystko odbywa 

się na zasadach wzajemnego szacunku i akceptacji. 

 

Na tym zakończono realizację tego punktu obrad sesji. 

Ad.10. 

Pani radna Beata Górecka – Przewodnicząca Rady Miejskiej – przyjętą formułą zakończyła 

obrady sesji. 

 

Na tym Protokół zakończono. 

 

 

 

   Protokołowała:                                                                              Przewodnicząca 

            Rady Miejskiej w Opatowie 

              (mgr Teresa Głąb)        

                   (mgr Beata Górecka) 
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Pełny przebieg obrad sesji pod adresem:  

https://transmisjaobrad.info/videos/5678/sesja-rady-miejskiej-w-opatowie 

 

 


